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      АНДРУШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л  №17 
                                                  
Чотирнадцятої позачергової сесії                                             Восьмого скликання 
 
19.11. 2021                                                                                             м. Андрушівка 
      
Загальний склад ради       –                 26 
Усього обрано депутатів  –                 26 
Присутніх на сесії                –                   19 (відомість реєстрації присутніх      
                                                                     депутатів на чотирнадцятій позачерговій    
                                                                     сесії додається) 
Запрошених                      –                  список додається                                                                                                                                                                                                          
 
 Пленарне засідання чотирнадцятої позачергової сесії восьмого скликання 

відкрила та вела міський голова Білецька Г.І.         
Протокол сесії вела секретар ради Прокопенко О.В.                  
СЛУХАЛИ:  Про обрання членів лічильної комісії. 
Головуюча повідомила, що на другій сесії було обрано постійно діючу лічильну 

комісію в складі депутатів: Лапченка В.С., Ольховича С.Й., Янчук С.В. Голова 

лічильної комісії Лапченко В.С. та член лічильної комісії Янчук С.В. – відсутні. 
Нам необхідно обрати  до складу лічильної комісії депутатів. Які будуть 

пропозиції?       
ВИСТУПИЛИ: Депутат Бачинський Владислав Каліксович вніс  пропозицію 

обрати депутатів Марценюка Сергія Михайловича та Сілецьку Ларису Павлівну до 

складу лічильної комісії. 
ВИРІШИЛИ: Обрати до складу лічильної комісії  депутатів Марценюка Сергія 

Михайловича та Сілецьку Ларису Павлівну. 
Результати голосування:      «за» – 19       «проти» - 0      «утр» - 0 
 
СЛУХАЛИ:  Про порядок денний чотирнадцятої позачергової сесії: 
1. Про інформацію про стан підготовки та проходження опалювального сезону у 

закладах соціальної сфери Андрушівської міської ради. 
 Інформує: Галина Іванівна Білецька  – міський голова 

2. Про внесення змін до бюджету Андрушівської міської територіальної громади 

на 2021 рік. 
 Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко  – начальник  

управління фінансів міської ради 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний чотирнадцятої позачергової сесії 

восьмого скликання.  
1. Про інформацію про стан підготовки та проходження опалювального сезону у 

закладах соціальної сфери Андрушівської міської ради. 
 Інформує: Галина Іванівна Білецька  – міський голова 

2. Про внесення змін до бюджету Андрушівської міської територіальної громади 

на 2021 рік. 
 Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко  – начальник  

управління фінансів міської ради 
Результати голосування:      «за» – 19       «проти» - 0      «утр» - 0 
СЛУХАЛИ: 1. Про інформацію про стан підготовки та проходження 

опалювального сезону у закладах соціальної сфери Андрушівської міської ради. 
 Інформує: Галина Іванівна Білецька  – міський голова 

ВИСТУПИЛИ: Депутати Бойко В.І., Марценюк С.М., Савенко О.Ю. вказали, що 

дана сесія ініційована для вирішення проблем початку опалення об’єктів 

соціальної сфери громади, достатності коштів на фінансування цих цілей. 

Ситуація була критична і ми підняли дане питання. 
Мельник О.В. (депутат міської ради, директор Андрушівського ліцею №1), 

Смиковська Л.І. (директор ДЗО «Дзвіночок»), Лінчук В.С. (директор 

Городківського ліцею), Кондратюк Л.М. (директор Андрушівської гімназії) 

інформували по питанню забезпечення теплом своїх установ. яке стоїть на 

першому місці у всіх директорів установ та закладів і не залежить від коштів, 

тому що кошти в кошторисах є. Вони зазначили, що ситуація в країні, яка 

склалася, не надала можливості розпочати опалювальний сезон 15 жовтня у всіх 

закладах. Потрібно було Кабінету Міністрів України ще в серпні місяці 

втрутитись і прийняти відповідне рішення про поставку газу компанією 

«Нафтогаз» України. Крок за кроком, ми спільними зусиллями, разом з міською 

радою, не перериваючи навчального процесу, зробили все можливе і неможливе, 

щоб опалювати заклади. На даний час опалюються всі навчальні заклади. 
ВИРІШИЛИ: Рішення з даного питання не прийнято. 
                                         (проект рішення додається)  
                        Результати поіменного голосування додаються. 
СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до бюджету Андрушівської міської 

територіальної громади на 2021 рік. 
 Інформує: Ніна Олексіївна Суботенко  – начальник  

управління фінансів міської ради 
ВИСТУПИЛИ: Бойко В.І. поцікавився, чи було дане питання розглянуто на 

постійній комісії і чи був кворум? 
Білецька Г.І. вказала, що дане питання було розглянуте на спільному засіданні 

постійних комісій, що передбачено ст.2.27  другого розділу Положення про 

постійні комісії міської ради. 
Савенко О.Ю. запитав, чому не внесли до сесії їх пропозицію про перерозподіл 

коштів, які з утримання апарату на видатки по теплопостачанню закладів громади 
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та запропонував питання щодо внесення змін до бюджету розглянути на черговій 

сесії 26.11.2021 р. 
Білецька Г.І. зауважила депутату Савенку О.Ю.  на  те, що відповідно до ст..23 

Регламенту роботи міської ради не було надано проєкт рішення з даного питання . 
ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання. 
                                         (рішення додається)  
                        Результати поіменного голосування додаються. 
 
Міський голова            Галина БІЛЕЦЬКА 
 
Секретар ради                                                            Ольга ПРОКОПЕНКО                                                                                                                           
                      
    
 
 


